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Beslutande 

Tjänstgörande ersättare 
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Justeringens tid och plats 

Kommunfullmäktige sammanträdesprotokoll
2024-11-04
Kulturhuset, måndag 2024-11-04, klockan 18:00 – 18:32 

Kjell Öjeryd, Vänsterpartiet (V) 
Pia Sjöberg, Socialdemokraterna (S) 
Magnus Norlund, Moderaterna (M) 
Maria Broberg, ordförande (V) 
Oscar Öjeryd (V) 
Katarina Lövgren (S) 
Inger Stenlund (V) 
Erika F Hedman (S) 
Marcus Arvidsson (C) 
Bengt Abrahamsson (V) 
Jan Lövgren (S) 
Robin Fransson (V) 
Petra Holmlund (S) 
Lennart Sjöberg (V) 
Bo Brydsten, 2:a v ordförande (S) 

Jan Axelsson (C) tjänstgör för Kristina Axelsson (C) 
Mathias Mattsson (S) tjänstgör för Ulrik Thureson (S) 

Jan Ask, tillförordnad kommunchef 
Sara Grundström, kommunsekreterare 
Melker Holmberg, nämndsekreterare 

Mathias Mattsson (S) och Magnus Norlund (M) 

Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 
återfinns på sista sidan. 

Sekreterare Digital signatur Paragrafer 73–100 
Sara Grundström 

Ordförande Digital signatur 
Maria Broberg 

Justerande Digital signatur 
Mathias Mattsson (S) Magnus Norlund (M) 
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__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2024-11-04  Paragraf 73–100 
 
Datum för anslagets uppsättande 2024-11-06 Anslaget tas ner efter 2024-11-27 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Anslagsansvarig Sara Grundström 
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§ 73  
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Ärende 20 har fått fel rubrik och ändras. Därefter fastställer ärendelistan enligt 
följande: 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Fastställande av ärendelistan  
6 Godkännande av kallelsen  
7 Allmänhetens frågestund  
8 Meddelanden  
9 Ordförandena informerar  
10 Inkomna medborgarförslag och motioner  
11 Delårsrapport T2 - 2024 2024/234 
12 Investeringsprojekt - Möbler och teknik Kulturhuset 2024/541 
13 Investeringsprojekt - Samförläggning bredband i 

oförutsedda projekt 2024/557 
14 Investeringsprojekt - Samförläggning bredband etapp 3 2024/558 
15 Investeringsprojekt - Personella resurser bredband 2024/559 
16 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 

2025 för samförläggning bredband - Stridsmark 2024/71 
17 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 

2025 för storprojekt "Bredband till fler" 2015/22 
18 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 

2025 för bredband i extrem glesbygd 2016/81 
19 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel 2025 

för bredband till byar längs väg 363 2018/264 
20 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 

2025 för nya kabel- och luftledningssträckor 2022/447 
21 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 

2025 för samförläggning bredband med Vattenfalls 
kabelgrävning och Luftopto E45 – Aha 2021/8 

22 Investeringsprojekt - Lastbilsgarage, samlokalisering IT, 
GVA och Fastighet – Fas 1 2024/544 

23 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 
2025 för samförläggning bredband Torviksele 2024/69 

24 Investeringsprojekt - Utbyte av vatten- och avloppsledning 
i Gargnäs 2024/545 

25 Investeringsprojekt - Personalutrymmen Svartliden 2024/547 
26 Investeringsprojekt - Insatser vattenverket Gargnäs 2024/548 
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27 Investeringsprojekt - Plogblad med vikbara klaffar 2024/549 
28 Investeringsprojekt - Belysningsstolpar Sandsele-Antas 

samt Övre Saxnäs - Nedre Saxnäs 2024/550 
29 Investeringsprojekt - Utbyte belysningsstolpar Sorsele 

Rankbäcken - Gustavsberg - Jiltjaur 2024/551 
30 Investeringsprojekt - Återlämnande av investeringsmedel 

för inköp av ny pump 2022/285 
31 Investeringsprojekt - Inköp av begagnad tankbil 2022/284 
32 Investeringsprojekt - Inköp av begagnad släckbil Ammarnäs 2022/286 
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§ 74  
 
Godkännande av kallelsen 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage 
tid och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de 
ärenden som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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§ 75  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
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§ 76  
 
Meddelanden 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Meddelandet läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 155 – Yttrande på remiss ”Nätt och jämnt, 

likvärdig och effektivitet i kommunsektorn (SOU 2024:50)”, dnr 
2024/421-040. 
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§ 77  
 
Ordförandena informerar 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Pia Sjöberg (S), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
 Arenan står på plats och tagen i bruk till viss del. Det totala 

färdigställandet ska ske till månadsskiftet november/december. Just nu 
håller man på att se över och ta fram hyres- och nyttjanderättsavtal. Även 
hyreskostnad ska tas fram och där är målsättningen att alla ske ha 
möjlighet att vara där. Det ligger ute en namngivning av Arenan på 
kommunens hemsida. Vi hoppas att många ska vara delaktiga där. 

 Vi har haft besök av representanter från Kampradstiftelsen och 
Stenbeckstiftelsen som finansierar projektet Youth up North. Projektet 
handlar om att öka ungas möjlighet till delaktighet och inflytande. Inom 
projektet finns en ungdomskonsulent anställd och är ute och träffar 
ungdomar på deras arenor. 

 Har haft besök av representanter från Akademi Norr. De har gjort en stor 
kompentenskartläggning i alla kommuner som tillhör Akademi Norr. Den 
hoppas vi blir ett bra verktyg för att skapa möjlighet till högre utbildning i 
våra små kommuner. 

 Håller på företagsbesök. Har ännu bara hunnit med ett, men fler finns 
inbokade i kalender och de ser jag fram emot. 

 Fick möjlighet att öppna upp praomässan förrförra veckan där årskurs nio 
berättade om sina praoplatser. Hoppas att niorna ska inspirera årskurs sju 
och åtta i deras yrkesval. 

 Har blivit inbjuden av Sveriges Kommuner och Regioner att delta i ett 
politikernätverk om nationella minoriteter och urfolk. Nätverket kommer 
att fokusera på samtliga fem nationaliteter och urfolk. Fokus är att ge ny 
kunskap, inspel frånnationella aktörer, forskningserfarenheter, goda 
exempel och utrymme för erfarenhetsutbyte. 
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§ 78  
 
Inkomna medborgarförslag och motioner 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner följande medborgarförslag och överlämnar det till 
kommunstyrelsen för beredning: 
 Att återvinningscentralen (ÅVC) Svartliden har öppet en helgdag i 

månaden, dnr 2024/526–456. 
 Pulkbacke i Sorsele samhälle, dnr 2024/591–810. 
 
Avslår följande medborgarförslag: 
 Svenska för invandrare i Gargnäs, dnr 2024/502–616. Medborgarförslaget 

avslås eftersom förslagsställaren inte är folkbokförd i kommunen. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 33 får den som är folkbokförd i 
kommunen väcka ärenden i fullmäktige. Till dagens sammanträde har följande 
medborgarförslag inkommit; 
 Att återvinningscentralen (ÅVC) Svartliden har öppet en helgdag i 

månaden, dnr 2024/526–456 
 Svenska för invandrare i Gargnäs, dnr 2024/502–616. 
 Pulkbacke i Sorsele samhälle, dnr 2024/591–810. 
 
Inga motioner har inkommit. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslagen 
Meddelande om folkbokföring 
 
Förslag till beslut 
Ordförande: Godkänner medborgarförslaget om ÅVC Svartliden och 
Pulkbacke i Sorsele samhälle, men avslår förslaget om Svenska för invandrare i 
Gargnäs eftersom förslagsställaren inte är folkbokförd i kommunen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
Förslagsställarna 
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§ 79 Dnr 2024/234-042 
 
Delårsrapport T2 - 2024 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Fastställer delårsrapport T2 för 2024. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt lag om kommunal bokföring och redovisning 13 kap §§ 1–2 ska det 
minst en gång under räkenskapsåret upprättas en särskild redovisning 
(delårsrapport) för verksamheten och ekonomin från räkenskapsårets början. 
Minst en rapport ska omfatta en period av minst hälften och högst två 
tredjedelar av räkenskapsåret. Delårsrapporten ska innehålla en resultaträkning, 
en balansräkning och en förenklad förvaltningsberättelse. I delårsrapporten 
beskrivs händelser av väsentlig betydelse, förväntad utveckling, helårsprognos 
jämfört med budget samt prognos för måluppfyllelse till 31 december 2024. 
 
Händelser av betydelse  
 Under året har Omsorgen tillsammans med Region Västerbotten samarbetat 

i syfte att ge medborgare i kommunen bra stöd inom funktionen vård och 
omsorg.  

 Inom fastighetsenheten har arbete med digital underhålls- och 
investeringsplan för kommunens fastigheter påbörjats vilket kommer att 
underlätta fortsatt planering och investeringsarbete.  

 LSS-boendet har sedan start haft endast en boende, i början på året flyttade 
ytterligare två personer in. Vilket är positivt för verksamhet och boende.  

 Individ- och familjeomsorgen har tillsammans med skolan inlett ett 
gemensamt arbete kring skolsocialt team.  

 Skollagens krav: Skolledningen arbetar med att se över 
ledningsorganisationen inom utbildningen för att huvudmannen ska leva 
upp till kraven som ställs enligt skollagen om en elev, en skolenhet, en 
rektor. Verksamheten håller på att ställa om till att prislappsmodellen ska 
vara mer kopplad till respektive område inom utbildningen än tidigare.  

 Sorsele kommun har av tillsynsmyndigheten Länsstyrelsen i Norrbotten 
ålagts en sanktionsavgift om två miljoner kronor. Anledning är att 
tillsynsmyndigheten inte bedömer kommunens säkerhetsarbete vara 
tillfyllest. Avgiften är överklagad till Förvaltningsrätten som sänkte 
beloppet till en miljon tvåhundrafemtio tusen kronor. Kommunen 
överklagade beslutet och har beviljats prövningstillstånd av Kammarrätten.  

 Ekonomi: Ekonomin för år 2024 bedöms komma att gå mot vår lagda 
budget. Verksamheterna har totalt ett överutnyttjande men sammantaget 
kommer budgeten att klaras.  

 Kommunens uppdrag: Kommunens uppdrag inom demokrati och 
välfärdsområdet pågår enligt plan. Vi har inga alarmerande signaler att 
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kommunen inte uppfyller det vi är ålagda att utföra.  
 Anpassning: Inför kommande år kommer vi se över hur vi på bästa sätt kan 

anpassa oss till minskad befolkning och ett alltmer begränsad ekonomiskt 
utrymme. I klartext innebär det att vi ska använda våra resurser på ett för 
medborgarna så smart sätt som möjligt är. Vi ska också sträva efter nya 
metoder att arbeta där digitalisering inom vissa områden kommer att stärka 
det arbetet.  

 Samverkan och samarbete: En avgörande faktor för att möta de utmaningar 
som vi står inför är samverkan. Sorsele kommun har en utbredd kultur av 
att samverkan med andra aktörer och då främst med andra kommuner i 
närområdet. Samverkan sträcker sig över olika områden och innefattar både 
tjänsteköp av olika specialistkompetenser och erfarenhetsutbyte med 
kollegor i andra kommuner. Genom att samnyttja resurser och kunskap så 
bygger vi bort den lilla kommunens sårbarhet och tar vara på gemensamma 
möjligheter. Vi stärker också vår position i samverkan med andra.  

 Arena Sorsele: Den nya arenan har under september månad tagits i bruk. 
Den äldre hallen kommer att renoveras under senare del av 2024. Beräknad 
tid för total invigning är före årsskiftet 2024/2025. Kostnaderna bedöms 
ligga i paritet med de budgeterade kostnaderna. Allmänna arvsfonden samt 
Riksidrottsförbundet SISU stöder produktionen.  

 Det lokala näringslivet: Näringslivet är av stor betydelse för oss. Tyvärr kan 
vi konstatera att Sorsele sjunker i Svenskt Näringslivs ranking. Vi intar 
under året en mittenplacering i länet. Analys och fortsatt arbete för att 
stärka näringslivet pågår. 

 Målarbete: Under början av året bjöds samtliga verksamhetschefer till sin 
politiska ledning. Detta utmynnade i fastställda verksamhetsplaner för alla 
verksamheter. 

 Lokalnyttjande: Lokalgruppen som är en sammansättning av 
tjänstepersoner som ser över lokalnyttjande nu och på sikt. Till 
lokalgruppen finns det kopplat en del undergrupper med fokus på specifika 
verksamheter såsom omsorg och utbildning. Vi står i dagsläget med för 
stora lokaler i relation till verksamheternas behov. Av den anledningen ser 
man över hur vi kan minska nyttjande av lokaler som i stället kan hanteras 
enligt antagen riktlinje. Det vill säga uthyrning, avyttring, försäljning eller 
rivning. Arbetet är avrapporterat under 2024. 

 Projekt Move Up North Under tre år gör Region 10, en sammanslutning av 
tio kommuner i Norrbottens och Västerbottens inland, en gemensam 
satsning på hållbar kompetensförsörjning för privata och offentliga 
arbetsgivare genom att hjälpa personer till anställning i regionen. Sorsele 
kommun är projektägare för detta projekt. 

Projekt Youth Up North Sorsele kommun är en av fem kommuner som valts ut 
för satsningen Youth Up North, ett initiativ från Stenbecks stiftelse och 
Familjen Kamprads stiftelse för att skapa mer livskraftiga landsbygder i norra 
Sveriges inland där unga vill leva, bo och verka. Med projektmedel har vi 

11

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 2
2f

31
70

a-
ed

1d
-4

b9
4-

87
b2

-3
c9

c1
75

58
f5

f



  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

anställt en ungdomskonsulent på heltid under hela projekttiden på tre år. 
Arbetet startade i januari 2024 och pågår till 2026. Tillsammans med det lokala 
civilsamhället, näringslivet, unga och vuxna kommer nya metoder och insatser 
att utvecklas för att öka förtroendet för ungas kompetens, innovations- och 
drivkraft. 
 

Nämnd/styrelse   2024-08-31  Helår  
 Utfall Utfall     2024  
 230831 231231 Budget Utfall Diff 

Nyttjat av 
årsbudg Budget Prognos Diff 

Fullmäktige o 
Revision 

-716 -1 216 -955 -787 168 55 % -1 432 -1 511 79 

Kommunstyrelsen -120 748 -180 586 -133 189 -131 499 1 690 66 % -199 783 -199 533 -250 
-Allmän vht -17 890 -26 029   0     
-Stöd vht   -6 522 -6 531 -9 67 % -9 783 -10 583 800 
-Utvecklings vht -5 718 -8 676 -6 217 -6 222 -5 67 % -9326 -9 354 28 
-Teknisk vht -5 701 -8 669 -7 235 -6 199 1 037 57 % -10 853 -10 584 -269 
-Utbildnings vht -45 864 -69 537 -48 105 -48 203 -97 67 % -72 158 -72 420 262 
-Omsorgs vht -45 575 -67 676 -52 035 -50 294 1 742 64 % -78 053 -76 375 -1 678 
Samhällsbyggnads-
nämnden 

-7 642 -11 619 -7 652 -7 850 -207 68 % -11 478 -11 868 389 

Pensionsutbet, 
semlönesk, återf 
internränta 

3 176 -10 361 -4 192 -951 3 241 15 % -6 288 -2 021 -4 267 

Avskrivning mm  1 704 2 337 4 713 2 376 134 % 3 506  3 506 
Verksamheternas 
nettokostnader 

-125 930 -202 078 -143 640 -136 382 7 267 3 -215 475 -212 912 -2 563 

Skatter o bidrag 140 573 214 167 145 162 145 851 689 67 % 217 743 221 165 -3 422 
Finansnetto -1 367 1 787 -600 -1 301 -701 145 % -900 -850 -50 
Periodens resultat 13 277 13 875 912 8 168 7 256 6 1 368 5 383 -4 015 

 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 133 
Delårsredovisning per 2024-08-31 
Bilaga till delårsrapporten – Verksamheternas och nämndernas 
verksamhetsberättelse 
Samhällsbyggnadsnämnden 2024-10-07 § 54 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 2024-10-22 § 133 att kommunfullmäktige ska 
fastställa delårsrapporten. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Kommunledningsgruppen 
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juridiskt bindande 

§ 80 Dnr 2024/541-869 
 
Investeringsprojekt - Möbler och teknik Kulturhuset 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel för möbler och teknik i verksamhet 34020 
Kulturhuset med 290 000 kronor för år 2025. 
 
Ärendebeskrivning 
Befintliga bord på Kulturhuset är att betrakta som undermåliga då de under 
årens lopp har blivit slitna och inte längre håller den standard som är 
eftersträvansvärd. Borden är kantstötta, vingliga, delvis lagade och i allmänt 
dåligt skick. Dessutom är de inte tillräckligt många då många bord har 
kasserats. Befintliga stolar är till stor del smutsiga och inte möjlig att rengöra. 
Hållfastheten bedöms som tillräcklig, däremot är tygbeklädda sitsar inte att 
föredra. Därför är det också angeläget med nya stolar till borden. 
 
Till cafédelen avses köpas in särskilda permanenta (ej mobila) bord och stolar 
för att skapa en mer inbjudande miljö. 
 
Det behöver investeras i utrustning som klara digitala möten, utrustning som 
kan fånga upp deltagare i salen på kamera och sända ut i mötet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 134 
Tjänsteutlåtande 2024-10-09 
Prioriteringsunderlag Kulturhuset 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja investeringsbudget för möbler och teknik i 
verksamhet 34020 Kulturhuset med 290 000 kronor för år 2025. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Utvecklingschef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 81 Dnr 2024/557-534 
 
Investeringsprojekt - Samförläggning bredband i oförutsedda 
projekt 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel med 700 000 kronor för år 2025 och 700 000 
kronor för år 2026 för samförläggning i oförutsedda projekt. 
 
Ärendebeskrivning 
Återkommande ställs frågor till stadsnätet och Sorsele kommun från andra 
infrastrukturägare om vi är intresserade av samförläggning. Samförläggning 
innebär att vi lägger optorör med annan ledningsinfrastruktur, oftast el. Vid 
markjobb samverkar vi så ofta det är möjligt för att minska påverkan på 
omgivning och miljö, minska kostnader och förbereda för framtida behov. 
 
Genom att stadsnätet har en befintlig budget för samförläggning underlättar det 
att följa med på samförläggningar som uppkommer med kortare varsel. Detta 
säkerställer att vi har möjlighet att genomföra samförläggningar i enlighet med 
bredbandsstrategin.  
 
Vid de tillfällen när vi meddelas om samförläggningsmöjlighet med kort varsel 
kan obefintlig budget innebära att vi går miste om möjligheten till 
samförläggning och det riskerar att sträckor helt enkelt blir för kostsamma för 
att bygga och att anslutningar till fastigheter inte kan genomföras. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 135 
Tjänsteutlåtande 2024-10-14 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja investeringsmedel med 700 000 kronor för år 2025 
och 700 000 kronor för år 2026 för samförläggning i oförutsedda projekt. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 82 Dnr 2024/558-534 
 
Investeringsprojekt - Samförläggning bredband etapp 3 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel med 3 200 000 kronor för år 2026 för resurser samt 
kostnader i samband med etapp 3 Sorsele-Jiltjaur. 
 
Ärendebeskrivning 
Vattenfall genomför nu ombyggnationer i kommunen som påverkar befintligt 
bredbandsnät. Ombyggnationerna pågår just nu i de sträckor som benämns 
etapp 1 och etapp 2. Etapp 3 kommer att påverka delar av befintlig 
infrastruktur och möjliggöra ombyggnation och nybyggnation för 
samförläggningar till slutkunder. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 136 
Tjänsteutlåtande 2024-10-14 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Beviljar investeringsmedel med 3 200 000 kronor för år 
2026 för resurser samt kostnader i samband med etapp 3 Sorsele-Jiltjaur. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 83 Dnr 2024/559-534 
 
Investeringsprojekt - Personella resurser bredband 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Äskande om investeringsmedel avslås. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun bygger och ansvarar för underhåll och drift av Sorsele 
kommuns fiberoptiska stadsnät, bredbandet. För att kunna driva ett stadsnät 
krävs personella resurser som säkerställer att nätverket kan upprätthållas och är 
nödvändiga för att hantera drift, utbyggnadsprojekt, felsökning och 
reparationer. Dessutom behövs kompetent personal för att uppgradera 
nätverkets kapacitet, integrera ny teknik och säkerställa att tjänsterna håller 
hög kvalitet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 137 
Tjänsteutlåtande 2024-10-14 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 85 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Äskande om investeringsmedel avslås. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 84 Dnr 2024/71-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för samförläggning bredband - Stridsmark 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som ännu inte är upparbetade för projektet Samförläggning Stridsmark, 
flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 8, 2024-03-11 att bevilja investeringsbudget 
med 437 250 kronor för samförläggning av optorör för framtida bruk i området 
Stridsmark. Samförläggning pågår och verksamheten kan inte med säkerhet 
veta om projektet som drivs av Vattenfall färdigställs under 2024 eller om 
kostnader kommer under 2025 varav denna önskan om överföring. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 138 
Tjänstutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2024-03-11 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att medel som ännu inte är upparbetade för projektet 
Samförläggning Stridsmark, flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 85 Dnr 2015/22-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för storprojekt "Bredband till fler" 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Storprojekt bredband till fler 
under 2024 flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-21 § 56 att bevilja investeringsmedel 
med 4 000 000 kronor för att finansiera färdigställandet av OSN sträckorna i 
Storprojektet. Förutsättningar har inte funnits för att färdigställa sträckorna och 
vi har inte ännu fått de fakturor som ska belasta projektet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 140 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2021-06-21 § 56, 2023-06-26 § 81, 2022-06-20 § 65, 
2021-12-21 § 119, 2020-12-07 § 94 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet 
Storprojekt bredband till fler under 2024 flyttas över till 2025 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 86 Dnr 2016/81-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för bredband i extrem glesbygd 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Bredband till extrem 
glesbygd under 2024 flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 83, 2023-06-26 att bevilja 4 300 000 kronor i 
investeringsmedel för färdigställande av ON sträckorna i projekt Bredband till 
extrem glesbygd. 
 
Projektet är inne i sin slutfas och kommer slutredovisas till Länsstyrelsen och 
Jordbruksverket vid årsskiftet 2024/2025. Den beviljade budgeten för 
projektet uppgick 2016 till 4 300 000 kronor. Projektet har delredovisats och 
när slutredovisning av projektet sker vid årsskiftet kommer det visa hur stor 
del av kostnaden som kommunen måste ta för byggnationen av 
projektsträckan. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 142 
Tjänsteutlåtande 2024-10-14 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 83 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet 
Bredband till extrem glesbygd under 2024 flyttas över till 2025 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chefe 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 87 Dnr 2018/264-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel 2025 för 
bredband till byar längs väg 363 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Bredband till byar längs väg 
363 under 2024 flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 84, 2023-06-26 att bevilja 2 200 000 kronor i 
investeringsmedel för färdigställande av ON sträckorna i projekt Bredband till 
byar längs väg 363. 
 
Projektet är inne i sin slutfas och kommer slutredovisas till Länsstyrelsen och 
Jordbruksverket vid årsskiftet 2024/2025. Den beviljade budgeten för 
projektet uppgick 2018 till 2 172 876 kronor. Ingen delredovisning har gjorts 
sedan 2018 och slutredovisning av projektet vid årsskiftet kommer visa hur 
stor del av kostnaden som kommunen måste ta för byggnationen av 
projektsträckan. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 141 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 84 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet 
Bredband till byar längs väg 363 under 2024 flyttas över till 2025 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 88 Dnr 2022/447-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för nya kabel- och luftledningssträckor 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 Medel som ännu inte är upparbetade för projektet Ombyggnation etapp 1 

och 2, flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 Beviljar ytterligare 700 000 kronor utöver de tidigare beviljade 2 000 000 

kronor. Totalt beviljas 2 700 000 kronor till år 2025 för resurser samt etapp 
1 och 2. 

 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 10, 2024-03-11 att bevilja investeringsmedel 
med 2 700 000 kronor för ombyggnationer, reinvesteringar och 
samförläggning i angivna projektsträckor. Samförläggning pågår och 
Vattenfall kommer ej att färdigställa sträckorna under 2024 varav denna 
önskan om överföring. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 143 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2024-03-11 § 10. 2023-06-26 § 85 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att medel som ännu inte är upparbetade för projektet 
Ombyggnation etapp 1 och 2, flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
Beviljar ytterligare 700 000 kronor utöver de tidigare beviljade 2 000 000 
kronor. Totalt beviljas 2 700 000 kronor till år 2025 för resurser samt etapp 1 
och 2. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 89 Dnr 2021/8-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för samförläggning bredband med Vattenfalls kabelgrävning 
och Luftopto E45 – Aha 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som inte upparbetas i investeringsprojektet OSN Aha under 2024 flyttas 
över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 7, 2021-02-26 att bevilja utökad 
investeringsbudget med 500 000 kronor för samförläggning E45 – Aha (OSN 
Aha). 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 144 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 82, 2023-03-06 § 19, 2021-12-13 § 118, 
2021-02-26 § 7 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet 
OSN Aha under 2024 flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 90 Dnr 2024/544-296 
 
Investeringsprojekt - Lastbilsgarage, samlokalisering IT, GVA 
och Fastighet – Fas 1 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 Beviljar 1 500 000 kronor varav 50 % är taxefinansierade 

investeringsmedel och 50 % är investeringsmedel för 2025. 
 För år 2026 beviljas 7 520 000 kronor varav 50 % är taxefinansierade 

inveseringsmedel och 50 % är investeringsmedel. 
 Inför 2026 ska det finnas en kostnadskalkyl för hela projektet. 
 
Ärendebeskrivning 
Enhetscheferna på IT, GVA o Fastighet har under en längre tid lyft behovet av 
samlokalisering i syfte att uppnå ändamålsenliga lokaler/fastigheter/depåer - 
dimensionerat efter verksamheternas behov. Att vara samlokaliserad med 
andra verksamheter innebär att man kan samarbeta exempelvis vid avlastning 
av material, samnyttja maskiner/lastmaskiner mellan verksamheterna. 
 
Investeringsprojektet är särskilt viktigt för IT utifrån behovet av ett förråd där 
material är samlat på samma ställe – för att inte tappa kontroll/översikt. 
Dessutom krävs plats för beredskapsutrustning som kommunen fått ta del av 
från Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB), Post- och 
telestyrelsen (PTS) via Svenska stadsnätsföreningen (SSNF). Ett krav för detta 
är att kommunen har ändamålsenliga förrådsutrymmen - något som IT idag 
saknar. IT saknar dessutom idag tak på vissa kallförråd vilket innebär att 
utrustning/material utsätts för skador/förstörelse. Separat investeringsäskande 
inför 2026 för nybyggnation av kallförråd och carport (fas 2). 
  
GVA lyfter särskilt samnyttjandet av resurser och att flera verksamheter delar 
på kostnaderna. Dessutom innebär en samlokalisering att det blir enklare att 
områdesskydda och sätta larm. Nuvarande lastbilsgarage är i mycket dåligt 
skick och behöver ersättas. Byggnadens tak har havererat, portar ej anpassade 
och ingen idé att dra in fjärrvärme.  
  
Fastighetsenheten kan frånträda sig nuvarande fastighet på Sälgen 1 och 
utifrån detta möjliggöra utrymmet till externa intressenter och flytta sin 
verksamhet till personalutrymme samt nya lastbilsgarage. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 148 
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 1 500 000 kronor varav 50 % är taxefinansierad 
och 50 % är investeringsmedel för 2025. För år 2026 beviljas 7 520 000 kronor 
varav 50 % är taxefinansierad och 50 % är investeringsmedel. Inför 2026 ska 
det finnas en kostnadskalkyl för hela projektet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 91 Dnr 2024/69-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för samförläggning bredband Torviksele 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som ännu inte är upparbetade för projektet Samförläggning Torviksele, 
flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 9, 2024-03-11 att bevilja investeringsmedel 
med 129 250 kronor för samförläggning av optorör för framtida bruk i området 
Torviksele. Samförläggning pågår och verksamheten kan inte med säkerhet 
veta om projektet som drivs av Vattenfall färdigställs under 2024 eller om 
kostnader kommer under 2025 varav denna önskan om överföring. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 139 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2024-03-11 § 9 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att medel som ännu inte är upparbetade för projektet 
Samförläggning Torviksele, flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 92 Dnr 2024/545-344 
 
Investeringsprojekt - Utbyte av vatten- och avloppsledning i 
Gargnäs 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Att bevilja 1 200 000 kronor av taxefinansierade investeringsmedel för år 2025 
för att gräva och åtgärda vatten- och avloppsledningar i Gargnäs på Åsvägen 
och Sågvägen. 
 
Ärendebeskrivning 
Vattenledningen på Sågvägen fryser i marken och har varit så under många år. 
Detta har inneburit att boende efter gatan får stora problem med vatten på 
vintern. Hanteringen har bestått i att tillkalla entreprenör för att åtgärda akuta 
problem som bara fungerat tillfälligt. VA-kollektivet bekostar dessa insatser 
och problemet kvarstår till nästkommande vinter. 
 
Spillvattenledning på Åsvägen har havererat och orsakat stora sättningar i väg 
och boende vid problemområdet får avloppsstopp ofta. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 149 
Tjänsteutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja 1 200 000 kronor av taxefinansierade medel för 
år 2025 för att gräva och åtgärda vatten- och avloppsledningar i Gargnäs på 
Åsvägen och Sågvägen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 93 Dnr 2024/547-299 
 
Investeringsprojekt - Personalutrymmen Svartliden 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Inför 2025 och 2026 bevilja taxefinansierade investeringsmedel med totalt 
750 000 kronor (375 000 kronor/år) till uppförarande av, för verksamheten, 
anpassade personalutrymmen på Svartlidens återvinningscentral för att uppnå 
Arbetsmiljöverkets krav på arbetsplatsens utformning. 
 
Årendebeskrivning 
Svartlidens återvinningscentral omhändertar grovavfall, elektronik, farligt 
avfall och deponi. Vissa typer av avfall tas endast emot på Svartliden 
(exempelvis latrinbehållare). Bemanning på återvinningscentralen är måndagar 
klockan 12.00-19.00 och fredagar klockan 09.00-15.30.   
  
Personalutrymmet idag består av en friggebod som etablerades på Svartliden 
2001. Vatten och avlopp finns inte på plats och byggnaden saknar toalett, 
dusch och tvättmöjligheter. Ett utedass finns på plats där man satt in en 
kupévärmare. Omklädningsrum finns inte att tillgå för de medarbetare som 
arbetar där. 
  
Tekniska verksamheten ser ett akut behov av att iordningsställa 
personalutrymmen som möter behov hos våra medarbetare vad gäller hygien 
och trivsel och uppfyller ställda krav på personalutrymmen enligt 
Arbetsmiljöverkets författningssamling (AFS) 2020:1 om hur en arbetsplats 
ska vara utformad. 
 
Åtgärderna som föreslås säkerställer medarbetarnas tillgång till 
omklädningsrum för att kunna byta kläder - arbetskläder till skyddskläder, 
tvättplatser samt tillgång till dusch då arbetet i sin natur kan anses vara 
svettdrivande, smutsande, toalett, matutrymme, paus och viloutrymme. Det 
måste även finnas möjlighet till arbetsplats för förekommande administrativa 
uppgifter. Medarbetarna har dessutom uttryckt behov av ett garage/varmförråd 
cirka 15 kvm för maskin och mindre reparationer.  
  
Verksamheten äskar medel för utformande av personalutrymme som motsvarar 
ovan nämnda krav. Detta innebär att större stuga (jämfört med den som är på 
plats nu) behöver upphandlas som inrymmer funktioner som nämns ovan. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 §  
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
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juridiskt bindande 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att inför 2025 och 2026 bevilja taxefinansierade 
investeringsmedel med totalt 750 000 kronor (375 000 kronor/år) till 
uppförarande av för verksamheten anpassade personalutrymmen på Svartliden 
återvinningscentral för att uppnå Arbetsmiljöverkets krav på arbetsplatsens 
utformning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 94 Dnr 2024/548-340 
 
Investeringsprojekt - Insatser vattenverket Gargnäs 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel för 2025 och 2026 med totalt 2 486 000 kronor 
(1 243 000 kronor/år) från taxefinansierade investeringsmedel för insatser 
Vattenverket Gargnäs. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns övergripande målsättningar för vatten är att bibehålla dagens 
goda status på kommunala dricksvattnet, att se till att viktiga 
dricksvattentillgångar inte påverkas negativt. För att uppnå detta ska 
kommunen arbeta med kontinuerligt underhåll och förnyelse av 
vattenanläggningar. Investeringen avser att möta upp just detta behov.  
 
Vattenverket i Gargnäs är i stort behov av åtgärder. Renoveringen av 
vattenverket i Gargnäs möjliggör utvändig anpassning och klimatskal, 
anpassade filter, inklusive installation av UV-ljus samt borrning för nytt 
råvatten. Investeringen är i linje med Vattentjänstplanen och pekas där ut som 
mest prioriterat att åtgärda i närtid. 
  
Nödvändiga investeringar är inte möjliga att finansiera via VA-drift varför 
verksamheten äskar investeringsmedel för insatsen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 151 
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja investeringsmedel för 2025 och 2026 med totalt 
2 486 000 kronor (1 243 000 kronor/år) från taxefinansierade medel för insatser 
Vattenverket Gargnäs. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 95 Dnr 2024/549-314 
 
Investeringsprojekt - Plogblad med vikbara klaffar 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar taxefinansierade investeringsmedel för år 2025 med 200 000 kronor 
för att köpa in klaffblad – plogblad med vikbara klaffar på vardera sida för att 
effektivisera den plogning som utförs på egna anläggningar. 
 
Ärendebeskrivning 
Det plogblad som används idag är inte anpassat efter storleken på den 
maskinmodell som köptes in för några år sedan och vilket innebär att det är i 
behov av större reparationer snarast. Mindre reparationsjobb krävs efter varje 
plogsväng och sker i egen regi från personalen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 152 
Tjänsteutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja taxefinansierade investeringsmedel för år 2025 
med 200 000 kronor för att köpa in klaffblad – plogblad med vikbara klaffar på 
vardera sida för att effektivisera den plogning som utförs på egna anläggningar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 96 Dnr 2024/550-317 
 
Investeringsprojekt - Belysningsstolpar Sandsele-Antas samt 
Övre Saxnäs - Nedre Saxnäs 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel med 220 000 kronor för år 2025 för att möjliggöra 
utbyte av belysningsstolpar för sträckorna Sandsele–Antas samt Övre Saxnäs–
Saxnäs i samverkan med Vattenfall. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun fick under hösten 2023 information av Vattenfall om 
kommande projekt som innebär att de kommer att markförlägga kabel i 
området mellan Sandsele–Antas. Innan årsskiftet 2023/2024 så kom Vattenfall 
med ytterligare ett erbjudande om att de kunde stå för inköp av kablage och 
fundament samt nedgrävning av dessa fundament, rasering av befintlig 
anläggning samt att sätta upp nytt markskåp om Sorsele kommun skulle vara 
intresserade av att byta ut belysningsstolpar i samband med att Vattenfall gör 
sina insatser. Ytterligare erbjudande kom efter årsskiftet där Sorsele kommun 
gavs möjlighet till samma upplägg för sträckan Övre Saxnäs–Saxnäs.  
 
Utifrån den möjlighet som ges med samförläggning är det ett bra tillfälle att 
byta ut den gamla anläggningen till en ny modern anläggning. Vägsträckan 
Sandsele-Antas är ett jobb som kommer att bli aktuellt i framtiden för Sorsele 
kommun. Detsamma gäller för vägsträckan Saxnäs–Övre Saxnäs. Behov finns 
att byta ut de gamla anläggningarna med hängkabel och markförlägga 
strömkabeln för att minska risken att träd faller över strömkabeln vid storm. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22- § 153 
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja investeringsmedel med 220 000 kronor för år 
2025 för att möjliggöra utbyte av belysningsstolpar för sträckorna Sandsele–
Antas samt Övre Saxnäs–Saxnäs i samverkan med Vattenfall. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten, teknisk chef, GVA-chef 
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§ 97 Dnr 2024/551-317 
 
Investeringsprojekt - Utbyte belysningsstolpar Sorsele 
Rankbäcken -  Gustavsberg - Jiltjaur 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsäskande om 400 000 kronor för år 2025 för att möjliggöra 
utbyte av belysningsstolpar för sträckorna Sorsele-Rankbäcken–Gustavsberg-
Jiltjaur i samverkan med Vattenfall. 
 
Ärendebeskrivning 
Vattenfall har inkommit med erbjudande om att de kunde stå för inköp av 
kablage och fundament samt nedgrävning av dessa fundament, rasering av 
befintlig anläggning samt att sätta upp nytt markskåp om Sorsele kommun 
skulle vara intresserade av att byta ut belysningsstolpar i samband med att 
Vattenfall gör sina insatser.  
 
Utifrån den möjlighet som ges med samförläggning är det ett bra tillfälle att 
byta ut den gamla anläggningen till en ny modern anläggning. Vägsträckan 
Sorsele Rankbäcken – Gustavsberg – Jiltjaur kommer att bli aktuellt i 
framtiden för Sorsele kommun. Behov finns att byta ut de gamla 
anläggningarna med hängkabel och markförlägga strömkabeln för att minska 
risken att träd faller över strömkabeln vid storm. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 154 
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja investeringsäskande om 400 000 kronor för år 
2025 för att möjliggöra utbyte av belysningsstolpar för sträckorna Sorsele-
Rankbäcken–Gustavsberg-Jiltjaur i samverkan med Vattenfall. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 98 Dnr 2022/285-170 
 
Investeringsprojekt - Återlämnande av investeringsmedel för 
inköp av ny pump 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Inköp av klass 2 pump för 300 000 kronor som beviljats av 
kommunfullmäktige 2022-06-20 § 60, kommer inte att ske. Beviljade medel 
kommer därför inte att nyttjas. 
 
Ärendebeskrivning 
En investering på 300 000 kronor för inköp av en ny klass 2 pump beviljades 
2022. Nuvarande pump fick kommunen från civilförsvaret på 90-talet. Den har 
reparerats ett flertal gånger. 
 
Räddningstjänstens fordon utvecklas och idag används ofta en annan typ av 
vattenenheter, en lastbil med ett lastväxlarflak med motorspruta (pump) och 
tank. Det gör att den är lätt att serva, lätt att byta ut och kan användas även till 
andra uppgifter. Själva lastbilen kan bytas ut vid behov och man flyttar bara 
över flaket med tank och pump.  
 
Ett investeringsäskande är inlämnat gällande utökning av beslutad investering 
för inköp av tankbil och en ny pump ingår i den investeringen, därför kan 
denna investering återlämnas. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 146 
Tjänsteutlåtande 2024-10-16 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 60 
Tjänsteutlåtande 2022-05-25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Inköp av klass 2 pump för 300 000 kronor som beviljats av 
kommunfullmäktige 2022-06-20 § 60, kommer inte att ske. Beviljade medel 
kommer därför inte att nyttjas. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
Räddningschef 

33

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 2
2f

31
70

a-
ed

1d
-4

b9
4-

87
b2

-3
c9

c1
75

58
f5

f



  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 99 Dnr 2022/284-170 
 
Investeringsprojekt -  Inköp av begagnad tankbil 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Överför tidigare beviljade medel med 600 000 kronor till 2025 samt beviljar 
ytterligare 700 000 kronor i investeringsmedel för inköp av begagnad tankbil 
2025. Totala investeringsmedel för 2025 blir 1 300 000 kronor. 
 
Ärendebeskrivning 
En investering för inköp av en begagnad tankbil på 600 000 kronor beviljades 
2022, men omvärldsläget gör att priserna ha stigit markant. Vilket gör att 
beviljade medel inte räcker till. Tankbilen 6540 årsmodell 1998 behöver 
ersättas med en nyare. 
 
Räddningstjänstens fordon utvecklas och idag används ofta en annan typ av 
vattenenheter, en lastbil med ett lastväxlarflak med motorspruta(pump) och 
tank. Det gör att den är lätt att serva, lätt att byta ut och kan användas även till 
andra uppgifter. Själva lastbilen kan bytas ut vid behov och man flyttar bara 
över flaket med tank och pump.  
 
Detta innebär att investeringsäskandet på 300 000 kronor för inköp av en klass 
2 pump återlämnas. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 145 
Tjänsteutlåtande 2024-10-16 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 59 
Tjänstutlåtande 2022-05-25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Överför tidigare beviljade medel med 600 000 kronor till 
2025 samt beviljar ytterligare 700 000 kronor i investeringsmedel för inköp av 
begagnad tankbil 2025. Totala investeringsmedel för 2025 blir 1,3 miljoner. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
Räddningschef 
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§ 100 Dnr 2022/286-170 
 
Investeringsprojekt - Inköp av begagnad släckbil Ammarnäs 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Bevilja ytterligare 1 000 000 kronor i investeringsmedel för inköp av begagnad 
släckbil till Ammarnäs för 2026. Total investeringsbudget blir 1 500 000 
kronor för 2026. 
 
Ärendebeskrivning 
En investering för inköp av en begagnad släckbil på 500 000 kronor beviljades 
2022, men omvärldsläget gör att priserna ha stigit markant. Vilket gör att 
beviljade medel inte räcker till. 
 
Ammarnäs släckbil är en Scania årsmodell 1996. Kostnaderna för reparationer 
och underhåll på denna nu 26 år gamla resurs väntas öka. Detta är även ett led 
i att följa den antagna policyn för fordon i tjänst i Sorsele kommun som antogs 
2019, där det står att kommunen inte ska äga fordon som är äldre än 12 år. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 147 
Tjänsteutlåtande 2024-10-16 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 61 
Tjänsteutlåtande 2022-05-25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja ytterligare 1 000 000 kronor i investeringsmedel 
för inköp av begagnad släckbil till Ammarnäs för 2026. Total 
investeringsbudget blir 1 500 000 kronor för 2026. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
Räddningschef 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


§ 73  
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Ärende 20 har fått fel rubrik och ändras. Därefter fastställer ärendelistan enligt 
följande: 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Fastställande av ärendelistan  
6 Godkännande av kallelsen  
7 Allmänhetens frågestund  
8 Meddelanden  
9 Ordförandena informerar  
10 Inkomna medborgarförslag och motioner  
11 Delårsrapport T2 - 2024 2024/234 
12 Investeringsprojekt - Möbler och teknik Kulturhuset 2024/541 
13 Investeringsprojekt - Samförläggning bredband i 


oförutsedda projekt 2024/557 
14 Investeringsprojekt - Samförläggning bredband etapp 3 2024/558 
15 Investeringsprojekt - Personella resurser bredband 2024/559 
16 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 


2025 för samförläggning bredband - Stridsmark 2024/71 
17 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 


2025 för storprojekt "Bredband till fler" 2015/22 
18 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 


2025 för bredband i extrem glesbygd 2016/81 
19 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel 2025 


för bredband till byar längs väg 363 2018/264 
20 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 


2025 för nya kabel- och luftledningssträckor 2022/447 
21 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 


2025 för samförläggning bredband med Vattenfalls 
kabelgrävning och Luftopto E45 – Aha 2021/8 


22 Investeringsprojekt - Lastbilsgarage, samlokalisering IT, 
GVA och Fastighet – Fas 1 2024/544 


23 Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 
2025 för samförläggning bredband Torviksele 2024/69 


24 Investeringsprojekt - Utbyte av vatten- och avloppsledning 
i Gargnäs 2024/545 


25 Investeringsprojekt - Personalutrymmen Svartliden 2024/547 
26 Investeringsprojekt - Insatser vattenverket Gargnäs 2024/548 
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27 Investeringsprojekt - Plogblad med vikbara klaffar 2024/549 
28 Investeringsprojekt - Belysningsstolpar Sandsele-Antas 


samt Övre Saxnäs - Nedre Saxnäs 2024/550 
29 Investeringsprojekt - Utbyte belysningsstolpar Sorsele 


Rankbäcken - Gustavsberg - Jiltjaur 2024/551 
30 Investeringsprojekt - Återlämnande av investeringsmedel 


för inköp av ny pump 2022/285 
31 Investeringsprojekt - Inköp av begagnad tankbil 2022/284 
32 Investeringsprojekt - Inköp av begagnad släckbil Ammarnäs 2022/286 
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§ 74  
 
Godkännande av kallelsen 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage 
tid och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de 
ärenden som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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juridiskt bindande 


§ 75  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
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juridiskt bindande 


§ 76  
 
Meddelanden 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Meddelandet läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 155 – Yttrande på remiss ”Nätt och jämnt, 


likvärdig och effektivitet i kommunsektorn (SOU 2024:50)”, dnr 
2024/421-040. 
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§ 77  
 
Ordförandena informerar 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Pia Sjöberg (S), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
 Arenan står på plats och tagen i bruk till viss del. Det totala 


färdigställandet ska ske till månadsskiftet november/december. Just nu 
håller man på att se över och ta fram hyres- och nyttjanderättsavtal. Även 
hyreskostnad ska tas fram och där är målsättningen att alla ske ha 
möjlighet att vara där. Det ligger ute en namngivning av Arenan på 
kommunens hemsida. Vi hoppas att många ska vara delaktiga där. 


 Vi har haft besök av representanter från Kampradstiftelsen och 
Stenbeckstiftelsen som finansierar projektet Youth up North. Projektet 
handlar om att öka ungas möjlighet till delaktighet och inflytande. Inom 
projektet finns en ungdomskonsulent anställd och är ute och träffar 
ungdomar på deras arenor. 


 Har haft besök av representanter från Akademi Norr. De har gjort en stor 
kompentenskartläggning i alla kommuner som tillhör Akademi Norr. Den 
hoppas vi blir ett bra verktyg för att skapa möjlighet till högre utbildning i 
våra små kommuner. 


 Håller på företagsbesök. Har ännu bara hunnit med ett, men fler finns 
inbokade i kalender och de ser jag fram emot. 


 Fick möjlighet att öppna upp praomässan förrförra veckan där årskurs nio 
berättade om sina praoplatser. Hoppas att niorna ska inspirera årskurs sju 
och åtta i deras yrkesval. 


 Har blivit inbjuden av Sveriges Kommuner och Regioner att delta i ett 
politikernätverk om nationella minoriteter och urfolk. Nätverket kommer 
att fokusera på samtliga fem nationaliteter och urfolk. Fokus är att ge ny 
kunskap, inspel frånnationella aktörer, forskningserfarenheter, goda 
exempel och utrymme för erfarenhetsutbyte. 
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§ 78  
 
Inkomna medborgarförslag och motioner 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner följande medborgarförslag och överlämnar det till 
kommunstyrelsen för beredning: 
 Att återvinningscentralen (ÅVC) Svartliden har öppet en helgdag i 


månaden, dnr 2024/526–456. 
 Pulkbacke i Sorsele samhälle, dnr 2024/591–810. 
 
Avslår följande medborgarförslag: 
 Svenska för invandrare i Gargnäs, dnr 2024/502–616. Medborgarförslaget 


avslås eftersom förslagsställaren inte är folkbokförd i kommunen. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 33 får den som är folkbokförd i 
kommunen väcka ärenden i fullmäktige. Till dagens sammanträde har följande 
medborgarförslag inkommit; 
 Att återvinningscentralen (ÅVC) Svartliden har öppet en helgdag i 


månaden, dnr 2024/526–456 
 Svenska för invandrare i Gargnäs, dnr 2024/502–616. 
 Pulkbacke i Sorsele samhälle, dnr 2024/591–810. 
 
Inga motioner har inkommit. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslagen 
Meddelande om folkbokföring 
 
Förslag till beslut 
Ordförande: Godkänner medborgarförslaget om ÅVC Svartliden och 
Pulkbacke i Sorsele samhälle, men avslår förslaget om Svenska för invandrare i 
Gargnäs eftersom förslagsställaren inte är folkbokförd i kommunen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
Förslagsställarna 
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§ 79 Dnr 2024/234-042 
 
Delårsrapport T2 - 2024 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Fastställer delårsrapport T2 för 2024. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt lag om kommunal bokföring och redovisning 13 kap §§ 1–2 ska det 
minst en gång under räkenskapsåret upprättas en särskild redovisning 
(delårsrapport) för verksamheten och ekonomin från räkenskapsårets början. 
Minst en rapport ska omfatta en period av minst hälften och högst två 
tredjedelar av räkenskapsåret. Delårsrapporten ska innehålla en resultaträkning, 
en balansräkning och en förenklad förvaltningsberättelse. I delårsrapporten 
beskrivs händelser av väsentlig betydelse, förväntad utveckling, helårsprognos 
jämfört med budget samt prognos för måluppfyllelse till 31 december 2024. 
 
Händelser av betydelse  
 Under året har Omsorgen tillsammans med Region Västerbotten samarbetat 


i syfte att ge medborgare i kommunen bra stöd inom funktionen vård och 
omsorg.  


 Inom fastighetsenheten har arbete med digital underhålls- och 
investeringsplan för kommunens fastigheter påbörjats vilket kommer att 
underlätta fortsatt planering och investeringsarbete.  


 LSS-boendet har sedan start haft endast en boende, i början på året flyttade 
ytterligare två personer in. Vilket är positivt för verksamhet och boende.  


 Individ- och familjeomsorgen har tillsammans med skolan inlett ett 
gemensamt arbete kring skolsocialt team.  


 Skollagens krav: Skolledningen arbetar med att se över 
ledningsorganisationen inom utbildningen för att huvudmannen ska leva 
upp till kraven som ställs enligt skollagen om en elev, en skolenhet, en 
rektor. Verksamheten håller på att ställa om till att prislappsmodellen ska 
vara mer kopplad till respektive område inom utbildningen än tidigare.  


 Sorsele kommun har av tillsynsmyndigheten Länsstyrelsen i Norrbotten 
ålagts en sanktionsavgift om två miljoner kronor. Anledning är att 
tillsynsmyndigheten inte bedömer kommunens säkerhetsarbete vara 
tillfyllest. Avgiften är överklagad till Förvaltningsrätten som sänkte 
beloppet till en miljon tvåhundrafemtio tusen kronor. Kommunen 
överklagade beslutet och har beviljats prövningstillstånd av Kammarrätten.  


 Ekonomi: Ekonomin för år 2024 bedöms komma att gå mot vår lagda 
budget. Verksamheterna har totalt ett överutnyttjande men sammantaget 
kommer budgeten att klaras.  


 Kommunens uppdrag: Kommunens uppdrag inom demokrati och 
välfärdsområdet pågår enligt plan. Vi har inga alarmerande signaler att 
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kommunen inte uppfyller det vi är ålagda att utföra.  
 Anpassning: Inför kommande år kommer vi se över hur vi på bästa sätt kan 


anpassa oss till minskad befolkning och ett alltmer begränsad ekonomiskt 
utrymme. I klartext innebär det att vi ska använda våra resurser på ett för 
medborgarna så smart sätt som möjligt är. Vi ska också sträva efter nya 
metoder att arbeta där digitalisering inom vissa områden kommer att stärka 
det arbetet.  


 Samverkan och samarbete: En avgörande faktor för att möta de utmaningar 
som vi står inför är samverkan. Sorsele kommun har en utbredd kultur av 
att samverkan med andra aktörer och då främst med andra kommuner i 
närområdet. Samverkan sträcker sig över olika områden och innefattar både 
tjänsteköp av olika specialistkompetenser och erfarenhetsutbyte med 
kollegor i andra kommuner. Genom att samnyttja resurser och kunskap så 
bygger vi bort den lilla kommunens sårbarhet och tar vara på gemensamma 
möjligheter. Vi stärker också vår position i samverkan med andra.  


 Arena Sorsele: Den nya arenan har under september månad tagits i bruk. 
Den äldre hallen kommer att renoveras under senare del av 2024. Beräknad 
tid för total invigning är före årsskiftet 2024/2025. Kostnaderna bedöms 
ligga i paritet med de budgeterade kostnaderna. Allmänna arvsfonden samt 
Riksidrottsförbundet SISU stöder produktionen.  


 Det lokala näringslivet: Näringslivet är av stor betydelse för oss. Tyvärr kan 
vi konstatera att Sorsele sjunker i Svenskt Näringslivs ranking. Vi intar 
under året en mittenplacering i länet. Analys och fortsatt arbete för att 
stärka näringslivet pågår. 


 Målarbete: Under början av året bjöds samtliga verksamhetschefer till sin 
politiska ledning. Detta utmynnade i fastställda verksamhetsplaner för alla 
verksamheter. 


 Lokalnyttjande: Lokalgruppen som är en sammansättning av 
tjänstepersoner som ser över lokalnyttjande nu och på sikt. Till 
lokalgruppen finns det kopplat en del undergrupper med fokus på specifika 
verksamheter såsom omsorg och utbildning. Vi står i dagsläget med för 
stora lokaler i relation till verksamheternas behov. Av den anledningen ser 
man över hur vi kan minska nyttjande av lokaler som i stället kan hanteras 
enligt antagen riktlinje. Det vill säga uthyrning, avyttring, försäljning eller 
rivning. Arbetet är avrapporterat under 2024. 


 Projekt Move Up North Under tre år gör Region 10, en sammanslutning av 
tio kommuner i Norrbottens och Västerbottens inland, en gemensam 
satsning på hållbar kompetensförsörjning för privata och offentliga 
arbetsgivare genom att hjälpa personer till anställning i regionen. Sorsele 
kommun är projektägare för detta projekt. 


Projekt Youth Up North Sorsele kommun är en av fem kommuner som valts ut 
för satsningen Youth Up North, ett initiativ från Stenbecks stiftelse och 
Familjen Kamprads stiftelse för att skapa mer livskraftiga landsbygder i norra 
Sveriges inland där unga vill leva, bo och verka. Med projektmedel har vi 
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anställt en ungdomskonsulent på heltid under hela projekttiden på tre år. 
Arbetet startade i januari 2024 och pågår till 2026. Tillsammans med det lokala 
civilsamhället, näringslivet, unga och vuxna kommer nya metoder och insatser 
att utvecklas för att öka förtroendet för ungas kompetens, innovations- och 
drivkraft. 
 


Nämnd/styrelse   2024-08-31  Helår  
 Utfall Utfall     2024  
 230831 231231 Budget Utfall Diff 


Nyttjat av 
årsbudg Budget Prognos Diff 


Fullmäktige o 
Revision 


-716 -1 216 -955 -787 168 55 % -1 432 -1 511 79 


Kommunstyrelsen -120 748 -180 586 -133 189 -131 499 1 690 66 % -199 783 -199 533 -250 
-Allmän vht -17 890 -26 029   0     
-Stöd vht   -6 522 -6 531 -9 67 % -9 783 -10 583 800 
-Utvecklings vht -5 718 -8 676 -6 217 -6 222 -5 67 % -9326 -9 354 28 
-Teknisk vht -5 701 -8 669 -7 235 -6 199 1 037 57 % -10 853 -10 584 -269 
-Utbildnings vht -45 864 -69 537 -48 105 -48 203 -97 67 % -72 158 -72 420 262 
-Omsorgs vht -45 575 -67 676 -52 035 -50 294 1 742 64 % -78 053 -76 375 -1 678 
Samhällsbyggnads-
nämnden 


-7 642 -11 619 -7 652 -7 850 -207 68 % -11 478 -11 868 389 


Pensionsutbet, 
semlönesk, återf 
internränta 


3 176 -10 361 -4 192 -951 3 241 15 % -6 288 -2 021 -4 267 


Avskrivning mm  1 704 2 337 4 713 2 376 134 % 3 506  3 506 
Verksamheternas 
nettokostnader 


-125 930 -202 078 -143 640 -136 382 7 267 3 -215 475 -212 912 -2 563 


Skatter o bidrag 140 573 214 167 145 162 145 851 689 67 % 217 743 221 165 -3 422 
Finansnetto -1 367 1 787 -600 -1 301 -701 145 % -900 -850 -50 
Periodens resultat 13 277 13 875 912 8 168 7 256 6 1 368 5 383 -4 015 


 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 133 
Delårsredovisning per 2024-08-31 
Bilaga till delårsrapporten – Verksamheternas och nämndernas 
verksamhetsberättelse 
Samhällsbyggnadsnämnden 2024-10-07 § 54 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 2024-10-22 § 133 att kommunfullmäktige ska 
fastställa delårsrapporten. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Kommunledningsgruppen 
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§ 80 Dnr 2024/541-869 
 
Investeringsprojekt - Möbler och teknik Kulturhuset 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel för möbler och teknik i verksamhet 34020 
Kulturhuset med 290 000 kronor för år 2025. 
 
Ärendebeskrivning 
Befintliga bord på Kulturhuset är att betrakta som undermåliga då de under 
årens lopp har blivit slitna och inte längre håller den standard som är 
eftersträvansvärd. Borden är kantstötta, vingliga, delvis lagade och i allmänt 
dåligt skick. Dessutom är de inte tillräckligt många då många bord har 
kasserats. Befintliga stolar är till stor del smutsiga och inte möjlig att rengöra. 
Hållfastheten bedöms som tillräcklig, däremot är tygbeklädda sitsar inte att 
föredra. Därför är det också angeläget med nya stolar till borden. 
 
Till cafédelen avses köpas in särskilda permanenta (ej mobila) bord och stolar 
för att skapa en mer inbjudande miljö. 
 
Det behöver investeras i utrustning som klara digitala möten, utrustning som 
kan fånga upp deltagare i salen på kamera och sända ut i mötet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 134 
Tjänsteutlåtande 2024-10-09 
Prioriteringsunderlag Kulturhuset 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja investeringsbudget för möbler och teknik i 
verksamhet 34020 Kulturhuset med 290 000 kronor för år 2025. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Utvecklingschef 
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§ 81 Dnr 2024/557-534 
 
Investeringsprojekt - Samförläggning bredband i oförutsedda 
projekt 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel med 700 000 kronor för år 2025 och 700 000 
kronor för år 2026 för samförläggning i oförutsedda projekt. 
 
Ärendebeskrivning 
Återkommande ställs frågor till stadsnätet och Sorsele kommun från andra 
infrastrukturägare om vi är intresserade av samförläggning. Samförläggning 
innebär att vi lägger optorör med annan ledningsinfrastruktur, oftast el. Vid 
markjobb samverkar vi så ofta det är möjligt för att minska påverkan på 
omgivning och miljö, minska kostnader och förbereda för framtida behov. 
 
Genom att stadsnätet har en befintlig budget för samförläggning underlättar det 
att följa med på samförläggningar som uppkommer med kortare varsel. Detta 
säkerställer att vi har möjlighet att genomföra samförläggningar i enlighet med 
bredbandsstrategin.  
 
Vid de tillfällen när vi meddelas om samförläggningsmöjlighet med kort varsel 
kan obefintlig budget innebära att vi går miste om möjligheten till 
samförläggning och det riskerar att sträckor helt enkelt blir för kostsamma för 
att bygga och att anslutningar till fastigheter inte kan genomföras. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 135 
Tjänsteutlåtande 2024-10-14 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja investeringsmedel med 700 000 kronor för år 2025 
och 700 000 kronor för år 2026 för samförläggning i oförutsedda projekt. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 82 Dnr 2024/558-534 
 
Investeringsprojekt - Samförläggning bredband etapp 3 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel med 3 200 000 kronor för år 2026 för resurser samt 
kostnader i samband med etapp 3 Sorsele-Jiltjaur. 
 
Ärendebeskrivning 
Vattenfall genomför nu ombyggnationer i kommunen som påverkar befintligt 
bredbandsnät. Ombyggnationerna pågår just nu i de sträckor som benämns 
etapp 1 och etapp 2. Etapp 3 kommer att påverka delar av befintlig 
infrastruktur och möjliggöra ombyggnation och nybyggnation för 
samförläggningar till slutkunder. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 136 
Tjänsteutlåtande 2024-10-14 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Beviljar investeringsmedel med 3 200 000 kronor för år 
2026 för resurser samt kostnader i samband med etapp 3 Sorsele-Jiltjaur. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 83 Dnr 2024/559-534 
 
Investeringsprojekt - Personella resurser bredband 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Äskande om investeringsmedel avslås. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun bygger och ansvarar för underhåll och drift av Sorsele 
kommuns fiberoptiska stadsnät, bredbandet. För att kunna driva ett stadsnät 
krävs personella resurser som säkerställer att nätverket kan upprätthållas och är 
nödvändiga för att hantera drift, utbyggnadsprojekt, felsökning och 
reparationer. Dessutom behövs kompetent personal för att uppgradera 
nätverkets kapacitet, integrera ny teknik och säkerställa att tjänsterna håller 
hög kvalitet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 137 
Tjänsteutlåtande 2024-10-14 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 85 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Äskande om investeringsmedel avslås. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 84 Dnr 2024/71-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för samförläggning bredband - Stridsmark 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som ännu inte är upparbetade för projektet Samförläggning Stridsmark, 
flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 8, 2024-03-11 att bevilja investeringsbudget 
med 437 250 kronor för samförläggning av optorör för framtida bruk i området 
Stridsmark. Samförläggning pågår och verksamheten kan inte med säkerhet 
veta om projektet som drivs av Vattenfall färdigställs under 2024 eller om 
kostnader kommer under 2025 varav denna önskan om överföring. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 138 
Tjänstutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2024-03-11 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att medel som ännu inte är upparbetade för projektet 
Samförläggning Stridsmark, flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 85 Dnr 2015/22-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för storprojekt "Bredband till fler" 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Storprojekt bredband till fler 
under 2024 flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-21 § 56 att bevilja investeringsmedel 
med 4 000 000 kronor för att finansiera färdigställandet av OSN sträckorna i 
Storprojektet. Förutsättningar har inte funnits för att färdigställa sträckorna och 
vi har inte ännu fått de fakturor som ska belasta projektet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 140 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2021-06-21 § 56, 2023-06-26 § 81, 2022-06-20 § 65, 
2021-12-21 § 119, 2020-12-07 § 94 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet 
Storprojekt bredband till fler under 2024 flyttas över till 2025 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 86 Dnr 2016/81-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för bredband i extrem glesbygd 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Bredband till extrem 
glesbygd under 2024 flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 83, 2023-06-26 att bevilja 4 300 000 kronor i 
investeringsmedel för färdigställande av ON sträckorna i projekt Bredband till 
extrem glesbygd. 
 
Projektet är inne i sin slutfas och kommer slutredovisas till Länsstyrelsen och 
Jordbruksverket vid årsskiftet 2024/2025. Den beviljade budgeten för 
projektet uppgick 2016 till 4 300 000 kronor. Projektet har delredovisats och 
när slutredovisning av projektet sker vid årsskiftet kommer det visa hur stor 
del av kostnaden som kommunen måste ta för byggnationen av 
projektsträckan. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 142 
Tjänsteutlåtande 2024-10-14 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 83 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet 
Bredband till extrem glesbygd under 2024 flyttas över till 2025 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chefe 
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§ 87 Dnr 2018/264-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel 2025 för 
bredband till byar längs väg 363 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Bredband till byar längs väg 
363 under 2024 flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 84, 2023-06-26 att bevilja 2 200 000 kronor i 
investeringsmedel för färdigställande av ON sträckorna i projekt Bredband till 
byar längs väg 363. 
 
Projektet är inne i sin slutfas och kommer slutredovisas till Länsstyrelsen och 
Jordbruksverket vid årsskiftet 2024/2025. Den beviljade budgeten för 
projektet uppgick 2018 till 2 172 876 kronor. Ingen delredovisning har gjorts 
sedan 2018 och slutredovisning av projektet vid årsskiftet kommer visa hur 
stor del av kostnaden som kommunen måste ta för byggnationen av 
projektsträckan. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 141 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 84 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet 
Bredband till byar längs väg 363 under 2024 flyttas över till 2025 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 88 Dnr 2022/447-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för nya kabel- och luftledningssträckor 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 Medel som ännu inte är upparbetade för projektet Ombyggnation etapp 1 


och 2, flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 Beviljar ytterligare 700 000 kronor utöver de tidigare beviljade 2 000 000 


kronor. Totalt beviljas 2 700 000 kronor till år 2025 för resurser samt etapp 
1 och 2. 


 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 10, 2024-03-11 att bevilja investeringsmedel 
med 2 700 000 kronor för ombyggnationer, reinvesteringar och 
samförläggning i angivna projektsträckor. Samförläggning pågår och 
Vattenfall kommer ej att färdigställa sträckorna under 2024 varav denna 
önskan om överföring. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 143 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2024-03-11 § 10. 2023-06-26 § 85 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att medel som ännu inte är upparbetade för projektet 
Ombyggnation etapp 1 och 2, flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
Beviljar ytterligare 700 000 kronor utöver de tidigare beviljade 2 000 000 
kronor. Totalt beviljas 2 700 000 kronor till år 2025 för resurser samt etapp 1 
och 2. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 89 Dnr 2021/8-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för samförläggning bredband med Vattenfalls kabelgrävning 
och Luftopto E45 – Aha 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som inte upparbetas i investeringsprojektet OSN Aha under 2024 flyttas 
över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 7, 2021-02-26 att bevilja utökad 
investeringsbudget med 500 000 kronor för samförläggning E45 – Aha (OSN 
Aha). 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 144 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 82, 2023-03-06 § 19, 2021-12-13 § 118, 
2021-02-26 § 7 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet 
OSN Aha under 2024 flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 90 Dnr 2024/544-296 
 
Investeringsprojekt - Lastbilsgarage, samlokalisering IT, GVA 
och Fastighet – Fas 1 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 Beviljar 1 500 000 kronor varav 50 % är taxefinansierade 


investeringsmedel och 50 % är investeringsmedel för 2025. 
 För år 2026 beviljas 7 520 000 kronor varav 50 % är taxefinansierade 


inveseringsmedel och 50 % är investeringsmedel. 
 Inför 2026 ska det finnas en kostnadskalkyl för hela projektet. 
 
Ärendebeskrivning 
Enhetscheferna på IT, GVA o Fastighet har under en längre tid lyft behovet av 
samlokalisering i syfte att uppnå ändamålsenliga lokaler/fastigheter/depåer - 
dimensionerat efter verksamheternas behov. Att vara samlokaliserad med 
andra verksamheter innebär att man kan samarbeta exempelvis vid avlastning 
av material, samnyttja maskiner/lastmaskiner mellan verksamheterna. 
 
Investeringsprojektet är särskilt viktigt för IT utifrån behovet av ett förråd där 
material är samlat på samma ställe – för att inte tappa kontroll/översikt. 
Dessutom krävs plats för beredskapsutrustning som kommunen fått ta del av 
från Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB), Post- och 
telestyrelsen (PTS) via Svenska stadsnätsföreningen (SSNF). Ett krav för detta 
är att kommunen har ändamålsenliga förrådsutrymmen - något som IT idag 
saknar. IT saknar dessutom idag tak på vissa kallförråd vilket innebär att 
utrustning/material utsätts för skador/förstörelse. Separat investeringsäskande 
inför 2026 för nybyggnation av kallförråd och carport (fas 2). 
  
GVA lyfter särskilt samnyttjandet av resurser och att flera verksamheter delar 
på kostnaderna. Dessutom innebär en samlokalisering att det blir enklare att 
områdesskydda och sätta larm. Nuvarande lastbilsgarage är i mycket dåligt 
skick och behöver ersättas. Byggnadens tak har havererat, portar ej anpassade 
och ingen idé att dra in fjärrvärme.  
  
Fastighetsenheten kan frånträda sig nuvarande fastighet på Sälgen 1 och 
utifrån detta möjliggöra utrymmet till externa intressenter och flytta sin 
verksamhet till personalutrymme samt nya lastbilsgarage. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 148 
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-11-04   


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 1 500 000 kronor varav 50 % är taxefinansierad 
och 50 % är investeringsmedel för 2025. För år 2026 beviljas 7 520 000 kronor 
varav 50 % är taxefinansierad och 50 % är investeringsmedel. Inför 2026 ska 
det finnas en kostnadskalkyl för hela projektet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
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§ 91 Dnr 2024/69-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 
för samförläggning bredband Torviksele 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Medel som ännu inte är upparbetade för projektet Samförläggning Torviksele, 
flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 9, 2024-03-11 att bevilja investeringsmedel 
med 129 250 kronor för samförläggning av optorör för framtida bruk i området 
Torviksele. Samförläggning pågår och verksamheten kan inte med säkerhet 
veta om projektet som drivs av Vattenfall färdigställs under 2024 eller om 
kostnader kommer under 2025 varav denna önskan om överföring. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 139 
Tjänsteutlåtande 2024-10-15 
Kommunfullmäktige 2024-03-11 § 9 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att medel som ännu inte är upparbetade för projektet 
Samförläggning Torviksele, flyttas över till 2025 års investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
It-chef 
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§ 92 Dnr 2024/545-344 
 
Investeringsprojekt - Utbyte av vatten- och avloppsledning i 
Gargnäs 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Att bevilja 1 200 000 kronor av taxefinansierade investeringsmedel för år 2025 
för att gräva och åtgärda vatten- och avloppsledningar i Gargnäs på Åsvägen 
och Sågvägen. 
 
Ärendebeskrivning 
Vattenledningen på Sågvägen fryser i marken och har varit så under många år. 
Detta har inneburit att boende efter gatan får stora problem med vatten på 
vintern. Hanteringen har bestått i att tillkalla entreprenör för att åtgärda akuta 
problem som bara fungerat tillfälligt. VA-kollektivet bekostar dessa insatser 
och problemet kvarstår till nästkommande vinter. 
 
Spillvattenledning på Åsvägen har havererat och orsakat stora sättningar i väg 
och boende vid problemområdet får avloppsstopp ofta. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 149 
Tjänsteutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja 1 200 000 kronor av taxefinansierade medel för 
år 2025 för att gräva och åtgärda vatten- och avloppsledningar i Gargnäs på 
Åsvägen och Sågvägen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 93 Dnr 2024/547-299 
 
Investeringsprojekt - Personalutrymmen Svartliden 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Inför 2025 och 2026 bevilja taxefinansierade investeringsmedel med totalt 
750 000 kronor (375 000 kronor/år) till uppförarande av, för verksamheten, 
anpassade personalutrymmen på Svartlidens återvinningscentral för att uppnå 
Arbetsmiljöverkets krav på arbetsplatsens utformning. 
 
Årendebeskrivning 
Svartlidens återvinningscentral omhändertar grovavfall, elektronik, farligt 
avfall och deponi. Vissa typer av avfall tas endast emot på Svartliden 
(exempelvis latrinbehållare). Bemanning på återvinningscentralen är måndagar 
klockan 12.00-19.00 och fredagar klockan 09.00-15.30.   
  
Personalutrymmet idag består av en friggebod som etablerades på Svartliden 
2001. Vatten och avlopp finns inte på plats och byggnaden saknar toalett, 
dusch och tvättmöjligheter. Ett utedass finns på plats där man satt in en 
kupévärmare. Omklädningsrum finns inte att tillgå för de medarbetare som 
arbetar där. 
  
Tekniska verksamheten ser ett akut behov av att iordningsställa 
personalutrymmen som möter behov hos våra medarbetare vad gäller hygien 
och trivsel och uppfyller ställda krav på personalutrymmen enligt 
Arbetsmiljöverkets författningssamling (AFS) 2020:1 om hur en arbetsplats 
ska vara utformad. 
 
Åtgärderna som föreslås säkerställer medarbetarnas tillgång till 
omklädningsrum för att kunna byta kläder - arbetskläder till skyddskläder, 
tvättplatser samt tillgång till dusch då arbetet i sin natur kan anses vara 
svettdrivande, smutsande, toalett, matutrymme, paus och viloutrymme. Det 
måste även finnas möjlighet till arbetsplats för förekommande administrativa 
uppgifter. Medarbetarna har dessutom uttryckt behov av ett garage/varmförråd 
cirka 15 kvm för maskin och mindre reparationer.  
  
Verksamheten äskar medel för utformande av personalutrymme som motsvarar 
ovan nämnda krav. Detta innebär att större stuga (jämfört med den som är på 
plats nu) behöver upphandlas som inrymmer funktioner som nämns ovan. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 §  
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att inför 2025 och 2026 bevilja taxefinansierade 
investeringsmedel med totalt 750 000 kronor (375 000 kronor/år) till 
uppförarande av för verksamheten anpassade personalutrymmen på Svartliden 
återvinningscentral för att uppnå Arbetsmiljöverkets krav på arbetsplatsens 
utformning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 94 Dnr 2024/548-340 
 
Investeringsprojekt - Insatser vattenverket Gargnäs 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel för 2025 och 2026 med totalt 2 486 000 kronor 
(1 243 000 kronor/år) från taxefinansierade investeringsmedel för insatser 
Vattenverket Gargnäs. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns övergripande målsättningar för vatten är att bibehålla dagens 
goda status på kommunala dricksvattnet, att se till att viktiga 
dricksvattentillgångar inte påverkas negativt. För att uppnå detta ska 
kommunen arbeta med kontinuerligt underhåll och förnyelse av 
vattenanläggningar. Investeringen avser att möta upp just detta behov.  
 
Vattenverket i Gargnäs är i stort behov av åtgärder. Renoveringen av 
vattenverket i Gargnäs möjliggör utvändig anpassning och klimatskal, 
anpassade filter, inklusive installation av UV-ljus samt borrning för nytt 
råvatten. Investeringen är i linje med Vattentjänstplanen och pekas där ut som 
mest prioriterat att åtgärda i närtid. 
  
Nödvändiga investeringar är inte möjliga att finansiera via VA-drift varför 
verksamheten äskar investeringsmedel för insatsen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 151 
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja investeringsmedel för 2025 och 2026 med totalt 
2 486 000 kronor (1 243 000 kronor/år) från taxefinansierade medel för insatser 
Vattenverket Gargnäs. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 95 Dnr 2024/549-314 
 
Investeringsprojekt - Plogblad med vikbara klaffar 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar taxefinansierade investeringsmedel för år 2025 med 200 000 kronor 
för att köpa in klaffblad – plogblad med vikbara klaffar på vardera sida för att 
effektivisera den plogning som utförs på egna anläggningar. 
 
Ärendebeskrivning 
Det plogblad som används idag är inte anpassat efter storleken på den 
maskinmodell som köptes in för några år sedan och vilket innebär att det är i 
behov av större reparationer snarast. Mindre reparationsjobb krävs efter varje 
plogsväng och sker i egen regi från personalen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 152 
Tjänsteutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja taxefinansierade investeringsmedel för år 2025 
med 200 000 kronor för att köpa in klaffblad – plogblad med vikbara klaffar på 
vardera sida för att effektivisera den plogning som utförs på egna anläggningar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 96 Dnr 2024/550-317 
 
Investeringsprojekt - Belysningsstolpar Sandsele-Antas samt 
Övre Saxnäs - Nedre Saxnäs 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsmedel med 220 000 kronor för år 2025 för att möjliggöra 
utbyte av belysningsstolpar för sträckorna Sandsele–Antas samt Övre Saxnäs–
Saxnäs i samverkan med Vattenfall. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun fick under hösten 2023 information av Vattenfall om 
kommande projekt som innebär att de kommer att markförlägga kabel i 
området mellan Sandsele–Antas. Innan årsskiftet 2023/2024 så kom Vattenfall 
med ytterligare ett erbjudande om att de kunde stå för inköp av kablage och 
fundament samt nedgrävning av dessa fundament, rasering av befintlig 
anläggning samt att sätta upp nytt markskåp om Sorsele kommun skulle vara 
intresserade av att byta ut belysningsstolpar i samband med att Vattenfall gör 
sina insatser. Ytterligare erbjudande kom efter årsskiftet där Sorsele kommun 
gavs möjlighet till samma upplägg för sträckan Övre Saxnäs–Saxnäs.  
 
Utifrån den möjlighet som ges med samförläggning är det ett bra tillfälle att 
byta ut den gamla anläggningen till en ny modern anläggning. Vägsträckan 
Sandsele-Antas är ett jobb som kommer att bli aktuellt i framtiden för Sorsele 
kommun. Detsamma gäller för vägsträckan Saxnäs–Övre Saxnäs. Behov finns 
att byta ut de gamla anläggningarna med hängkabel och markförlägga 
strömkabeln för att minska risken att träd faller över strömkabeln vid storm. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22- § 153 
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja investeringsmedel med 220 000 kronor för år 
2025 för att möjliggöra utbyte av belysningsstolpar för sträckorna Sandsele–
Antas samt Övre Saxnäs–Saxnäs i samverkan med Vattenfall. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten, teknisk chef, GVA-chef 
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§ 97 Dnr 2024/551-317 
 
Investeringsprojekt - Utbyte belysningsstolpar Sorsele 
Rankbäcken -  Gustavsberg - Jiltjaur 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar investeringsäskande om 400 000 kronor för år 2025 för att möjliggöra 
utbyte av belysningsstolpar för sträckorna Sorsele-Rankbäcken–Gustavsberg-
Jiltjaur i samverkan med Vattenfall. 
 
Ärendebeskrivning 
Vattenfall har inkommit med erbjudande om att de kunde stå för inköp av 
kablage och fundament samt nedgrävning av dessa fundament, rasering av 
befintlig anläggning samt att sätta upp nytt markskåp om Sorsele kommun 
skulle vara intresserade av att byta ut belysningsstolpar i samband med att 
Vattenfall gör sina insatser.  
 
Utifrån den möjlighet som ges med samförläggning är det ett bra tillfälle att 
byta ut den gamla anläggningen till en ny modern anläggning. Vägsträckan 
Sorsele Rankbäcken – Gustavsberg – Jiltjaur kommer att bli aktuellt i 
framtiden för Sorsele kommun. Behov finns att byta ut de gamla 
anläggningarna med hängkabel och markförlägga strömkabeln för att minska 
risken att träd faller över strömkabeln vid storm. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 154 
Tjänstutlåtande 2024-10-10 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att bevilja investeringsäskande om 400 000 kronor för år 
2025 för att möjliggöra utbyte av belysningsstolpar för sträckorna Sorsele-
Rankbäcken–Gustavsberg-Jiltjaur i samverkan med Vattenfall. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Teknisk chef 
GVA-chef 
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§ 98 Dnr 2022/285-170 
 
Investeringsprojekt - Återlämnande av investeringsmedel för 
inköp av ny pump 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Inköp av klass 2 pump för 300 000 kronor som beviljats av 
kommunfullmäktige 2022-06-20 § 60, kommer inte att ske. Beviljade medel 
kommer därför inte att nyttjas. 
 
Ärendebeskrivning 
En investering på 300 000 kronor för inköp av en ny klass 2 pump beviljades 
2022. Nuvarande pump fick kommunen från civilförsvaret på 90-talet. Den har 
reparerats ett flertal gånger. 
 
Räddningstjänstens fordon utvecklas och idag används ofta en annan typ av 
vattenenheter, en lastbil med ett lastväxlarflak med motorspruta (pump) och 
tank. Det gör att den är lätt att serva, lätt att byta ut och kan användas även till 
andra uppgifter. Själva lastbilen kan bytas ut vid behov och man flyttar bara 
över flaket med tank och pump.  
 
Ett investeringsäskande är inlämnat gällande utökning av beslutad investering 
för inköp av tankbil och en ny pump ingår i den investeringen, därför kan 
denna investering återlämnas. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 146 
Tjänsteutlåtande 2024-10-16 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 60 
Tjänsteutlåtande 2022-05-25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Inköp av klass 2 pump för 300 000 kronor som beviljats av 
kommunfullmäktige 2022-06-20 § 60, kommer inte att ske. Beviljade medel 
kommer därför inte att nyttjas. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
Räddningschef 
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§ 99 Dnr 2022/284-170 
 
Investeringsprojekt -  Inköp av begagnad tankbil 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Överför tidigare beviljade medel med 600 000 kronor till 2025 samt beviljar 
ytterligare 700 000 kronor i investeringsmedel för inköp av begagnad tankbil 
2025. Totala investeringsmedel för 2025 blir 1 300 000 kronor. 
 
Ärendebeskrivning 
En investering för inköp av en begagnad tankbil på 600 000 kronor beviljades 
2022, men omvärldsläget gör att priserna ha stigit markant. Vilket gör att 
beviljade medel inte räcker till. Tankbilen 6540 årsmodell 1998 behöver 
ersättas med en nyare. 
 
Räddningstjänstens fordon utvecklas och idag används ofta en annan typ av 
vattenenheter, en lastbil med ett lastväxlarflak med motorspruta(pump) och 
tank. Det gör att den är lätt att serva, lätt att byta ut och kan användas även till 
andra uppgifter. Själva lastbilen kan bytas ut vid behov och man flyttar bara 
över flaket med tank och pump.  
 
Detta innebär att investeringsäskandet på 300 000 kronor för inköp av en klass 
2 pump återlämnas. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 145 
Tjänsteutlåtande 2024-10-16 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 59 
Tjänstutlåtande 2022-05-25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Överför tidigare beviljade medel med 600 000 kronor till 
2025 samt beviljar ytterligare 700 000 kronor i investeringsmedel för inköp av 
begagnad tankbil 2025. Totala investeringsmedel för 2025 blir 1,3 miljoner. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
Räddningschef 
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§ 100 Dnr 2022/286-170 
 
Investeringsprojekt - Inköp av begagnad släckbil Ammarnäs 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Bevilja ytterligare 1 000 000 kronor i investeringsmedel för inköp av begagnad 
släckbil till Ammarnäs för 2026. Total investeringsbudget blir 1 500 000 
kronor för 2026. 
 
Ärendebeskrivning 
En investering för inköp av en begagnad släckbil på 500 000 kronor beviljades 
2022, men omvärldsläget gör att priserna ha stigit markant. Vilket gör att 
beviljade medel inte räcker till. 
 
Ammarnäs släckbil är en Scania årsmodell 1996. Kostnaderna för reparationer 
och underhåll på denna nu 26 år gamla resurs väntas öka. Detta är även ett led 
i att följa den antagna policyn för fordon i tjänst i Sorsele kommun som antogs 
2019, där det står att kommunen inte ska äga fordon som är äldre än 12 år. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-10-22 § 147 
Tjänsteutlåtande 2024-10-16 
Budgetberedningen 2024-10-03 § 8 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 61 
Tjänsteutlåtande 2022-05-25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja ytterligare 1 000 000 kronor i investeringsmedel 
för inköp av begagnad släckbil till Ammarnäs för 2026. Total 
investeringsbudget blir 1 500 000 kronor för 2026. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
Räddningschef 
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		Investeringsprojekt - Personella resurser bredband

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Personella resurser bredband



		Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för samförläggning bredband - Stridsmark

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för samförläggning bredband - Stridsmark



		Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för storprojekt "Bredband till fler"

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för storprojekt "Bredband till fler"



		Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för bredband i extrem glesbygd  

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för bredband i extrem glesbygd  



		Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel 2025 för bredband till byar längs väg 363

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel 2025 för bredband till byar längs väg 363



		Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för för nya kabel- och luftledningssträckor

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för bredband i extrem glesbygd  



		Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för samförläggning bredband med Vattenfalls kabelgrävning och Luftopto E45 – Aha

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för samförläggning bredband med Vattenfalls kabelgrävning och Luftopto E45 – Aha



		Investeringsprojekt - Lastbilsgarage, samlokalisering IT, GVA och Fastighet – Fas 1

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Lastbilsgarage, samlokalisering IT, GVA och Fastighet – Fas 1

		Sida 1

		Sida 2





		Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för samförläggning bredband Torviksele

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Överföring av investeringsmedel till 2025 för samförläggning bredband Torviksele



		Investeringsprojekt - Utbyte av vatten- och avloppsledning i Gargnäs

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Utbyte av vatten- och avloppsledning i Gargnäs



		Investeringsprojekt - Personalutrymmen Svartliden

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Personalutrymmen Svartliden

		Sida 1

		Sida 2





		Investeringsprojekt - Insatser vattenverket Gargnäs

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Insatser vattenverket Gargnäs



		Investeringsprojekt - Plogblad med vikbara klaffar

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Plogblad med vikbara klaffar



		Investeringsprojekt - Belysningsstolpar Sandsele-Antas samt Övre Saxnäs - Nedre Saxnäs

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Belysningsstolpar Sandsele-Antas samt Övre Saxnäs - Nedre Saxnäs



		Investeringprojekt - Utbyte belysningsstolpar Sorsele Rankbäcken -  Gustavsberg - Jiltjaur

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringprojekt - Utbyte belysningsstolpar Sorsele Rankbäcken -  Gustavsberg - Jiltjaur



		Investeringsprojekt - Återlämnande av investeringsmedel för inköp av ny pump

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Återlämnande av investeringsmedel för inköp av ny pump



		Investeringsprojekt -  Inköp av begagnad tankbil

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt -  Inköp av begagnad tankbil



		Investeringsprojekt - Inköp av begagnad släckbil Ammarnäs

		Beslut KF 2024-11-04
Investeringsprojekt - Inköp av begagnad släckbil Ammarnäs






		2024-11-06T13:49:51+0100
	Gærtorvet 1, 1799 København V, DK Danmark




